
Konu : Mersin'in turizmi ve geleceği için balık çiftlikleri çalışmasından 

vazgeçilmesi çağrısında bulunduğuna ilişkin yapılan konuşma. 

Dönem : 27  

Yasama Yılı : 1 

Tarih : 16.07.2018  

Birleşim : 6 

Konuşmacı : ALPAY ANTMEN  

 

Konuşma : 

 

 Teşekkür ederim Sayın Başkan  

 Mecl is imizi  saygılarımla selamlıyorum.  

 Mersin 'de bal ık ç i f t l ik ler i  kurulmak isteniyor.  Muğla 'dan kovulan 

ve Muğla sahi l ler inden sürülen bal ık ç i f t l ik ler in in tamamı Mersin ' in 

a l t ın sahi l ler ine, bakir  sahi l ler ine get i r i lmek isteniyor.  Bunun 

za rar lar ın b i l imsel o larak zaten anlat ı l ıyor ve fakat iş in en i lginç 

taraf ın AKP, AK PARTİ İ l  Başkanının veya ona atfen yapılan 

haberlerde balık ç i f t l ik ler in i  savunduğunu, b ir  avukat edasıyla  

yanında yer a ldığını üzülerek görüyoruz.   

 Mersin ' in tur izmi iç in,  Mersin ' in geleceği iç in,  Mersin ' in  denizler i  

iç in,  yapılmak istenen bu kötü bal ık ç i f t l ik ler i  çal ışmasından bir  an 

önce vazgeçi lmesi çağrıs ında bulunuyorum.  

 Saygılar Sunarım.  

 


